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ZÁPISNICA č.5/2020 
zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU dňa 27.04.2020 

_____________________________________________________________________________ 
                   
 
Prítomní:   podľa pozvánky  GSuite Meet   
Čas rokovania:  13.00 –  15.15 hod. 

 
Program zasadnutia: 

1.  Úvod 
2.  Informácie z vyšších grémií a úsekov 
3.  Informácie z ústavov a pracovísk 
4.  Záver  

 
Predložený materiál: 

1. Metodické usmernenie k obnoveniu vedeckovýskumnej a experimentálnej činnosti na STU 
(predložil: prof. Ing. Peter Šugár, CSc.) 

 
K BODU 1  ÚVOD 

Zasadnutie Kolégia dekana MTF STU otvoril dekan prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. a privítal na 
zasadnutí všetkých členov. Následne prítomných oboznámil s programom zasadnutia.  
 
Uznesenie KD MTF STU č. 4/2019: 

Kolégium dekana MTF STU ukladá vypracovať pravidlá pri realizovaní exkurzie študentov MTF 
STU,  v súlade s dodržiavaním bezpečnosti. 
Z: prod. Čička                  T: priebežne 
 
Uznesenie KD MTF STU  č. 5/2020:        
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo čerpanie dovoleniek zamestnancov MTF STU. Ukladá 
sa vedúcim pracovísk dôsledne sledovať čerpanie dovolenky zamestnancov pracoviska tak, aby 
bol dodržaný príkaz dekana č. 3/2019 na čerpanie dovolenky v roku 2020. Pri zistení 
nedostatočného čerpania dovolenky môže vedúci pracoviska v odôvodnených prípadoch aspoň 
14 dní vopred nariadiť zamestnancovi jej čerpanie. Vzhľadom na skutočnosť, že novelou 
Zákonníka práce bol výskumným pracovníkom dodatočne zvýšený počet dní dovolenky, na ktorú 
im vznikol nárok spätne za rok 2019 o 15, resp. 20 dní dovolenky, títo zamestnanci nie sú povinní 
vyčerpať uvedený počet dní dovolenky do 31.03.2020. 
Z: v texte                                    T: trvalý 
 
K BODU 2  INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ A ÚSEKOV 
 
Dekan prof. Čambál: 

 informoval o rokovaní ohľadne „Rozpočtu STU - rozpise dotácie  na rok 2020“, ktoré bude 
prorokované na Kolégiu rektora STU a schválené na najbližšom zasadnutí AS STU. 

 
Prodekanka doc. Gerulová: 

 informovala o finalizácii materiálu: „Marketingovej stratégie pre uchádzačov o štúdium na 
MTF STU“. 

 
Prodekan prof. Tanuška: 

 informoval, že na STU vznikla iniciatíva „Impulz CORONA STU“, ktorá má za cieľ integrovať 
a koordinovať výskumné, vývojové a technologické kapacity STU v boji s COVID-19, 

 uviedol, že dňa 29.04.2020 sa uskutoční diskusný panel organizovaný agentúrou SARIO 
„Prax pre univerzity a riešenia pre firmy“, poďakoval zástupcom UIAM a UPIM, ktorí na 
výzvu zareagovali a majú záujem o spoluprácu vo forme riešenia záverečných prác.  

http://is.stuba.sk/lide/clovek.pl?id=234&lang=sk
http://is.stuba.sk/lide/clovek.pl?id=234&lang=sk
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Ing. Tibenská (tajomníčka fakulty): 

 informovala o kompletizácii Výročnej správy o hospodárení, uviedla, že v súčasnosti 
prebieha analýza a rozbor ekonomických činností, 

 informovala o postupnej implementácii nového OP Dekanátu MTF STU, ktoré sa týkajú 
oddelení spadajúcich do kompetencie tajomníčky, 

 informovala o zabezpečení optimalizácie energií na fakulte v čase koronakrízy,  
 informovala o zabezpečení prevádzkových činností a otvorenia budov v zmysle 

schváleného harmonogramu a informovala, že ak nepríde k zmenám, režim otvorenia 
budov v mesiaci máj 2020 bude pokračovať v zmysle schváleného postupu. 

 
Prodekan doc. Strémy: 

 uviedol, že doktorandský web na anglickej mutácii webu MTF STU je ako pilotný projekt       
spustený vo finálnej verzii, v zmysle uvedeného  požiadal riaditeľov ústavov 
a prostredníctvom nich aj školiteľov o zaslanie návrhov na úpravu a doplnenia chýbajúcich 
informácií a o kontrolu webovej stránky do 28.04.2020,  

 informoval, že prodekanka doc. Gerulová pripraví v spolupráci s OPOM kampaň na rok 
2020 už do deadlinu prihlášok:  spustenie sa uskutoční v termíne od 4.5.2020 v Českej 
republike, v Maďarsku a v Rumunsku. Školiteľov tém je v prípade záujmu, možné 
kontaktovať už v súčasnom období.  Kampaň je zameraná na prípravu pre ďalší rok 
s  cieľom prilákať potenciálnych záujemcov na fakultu, resp. ústavy (obdoba MTF UNI s 
cieľom na doktorandov zo zahraničia), kde sú témy, o ktoré majú záujem, aby sa 
skonzultovali, zoznámili sa a aby sa zoznámili s  ústavom  resp. areálom a mestom, 

 pri EIT Manufacturing informoval o novej výzve bez povinnosti pre-call v súvislosti 
s COVID-19 a uviedol, že výskumné témy je možné navrhnúť v projektových návrhoch, 

 informoval o stave mobilít - pri našich študentoch, ktorí sú na zahraničných mobilitách 
a zahraničných študentov, ktorí sú na MTF STU. 

 
Prodekan prof. Šugár: 

 predložil: „Metodické usmernenie k obnoveniu vedeckovýskumnej a experimentálnej 
činnosti na STU“ (ktoré bolo zverejnené aj na webovej stránke STU v Bratislave), 

 uviedol, že na fakulte sa analyzujú všetky nevyhnutné aktivity v oblasti vedy a výskumu, 
vrátane výskumných aktivít PhD študentov, 

 uviedol, že na webovom sídle Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR bol 
zverejnený rozpis dotácie na nové a pokračujúce projekty VEGA a KEGA v roku 2020, 

 informoval o výzve na postdoktorandské pobyty, termín doručenia týchto návrhov bol 
stanovený do 22.04.2020, z toho 2 návrhy  je možné predložiť na rektorát STU, 

 informoval o rozdelení odmien pre zamestnancov za špičkové publikácie, ktoré budú mať 
zamestnanci vyplatené vo výplatnom termíne za mesiac apríl 2020. 
 

 Prodekan doc. Čička: 

 informoval o programe porady s prorektorkou STU doc. Bakošovou, bol prediskutovaný 
návrh metodického usmernenia rektora k odovzdávaniu záverečných prác a organizácii 
štátnych skúšok, 

 uviedol, že v NR SR bola schválená Novela vysokoškolského zákona, 

 informoval o doručení dotácie na vyplácanie odborových štipendií na STU, v priebehu mája 

budú môcť byť štipendiá vyplatené študentom fakulty, podľa príslušných kritérií uvedených 

v štipendijnom poriadku, 

 uviedol, že prebehlo vyhodnotenie súčasného stavu dištančnej výučby na univerzite, na 

základe výsledkov ankety,  

 informoval, že pri online výučbe študentov je zo strany Vedenia STU odporúčaná 

predovšetkým platforma G-Suite (veľa používaných platforiem vytvára „roztrieštenosť 

výučby“ pre študentov), 
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 požiadal riaditeľov, aby kontrolovali poskytovanie výučby prednášajúcimi a cvičiacimi 
pedagógmi, a požiadal ich, aby informovali študentov o spôsobe ukončenia zapísaných 
predmetov, 

 informoval o návrhoch na členov štátnicových komisií a nových školiteľov doktorandov, 
ktoré  majú byť schválené na zasadnutí VR MTF STU dňa 21.5.2020 (návrhy je potrebné 
zaslať do 4.5.2020 Mgr. Ivančíkovej - vedúcej študijného oddelenia). 
 

Doc. Naď (predseda AS MTF STU): 

 poskytol informácie ohľadom zasadnutia AS STU a AS MTF STU. 
 
K BODU 3   INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 
 

Dekan prof. Čambál: 

 informoval o Smernici dekana: „Ekonomické opatrenia na Materiálovotechnologickej fakulte 
Slovenskej technickej univerzity v Bratislave so sídlom v Trnave súvisiace so šírením 
koronavírusu COVID-19“, ktorá je v platnosti a bude účinná od 1.5.2020 a ostatných 
súvisiacich dokumentoch, 

 informoval o obnovení vedeckovýskumnej a experimentálnej činnosti na STU, v súlade 
s pokynmi zo strany rektorátu STU a uviedol, že konkrétne podmienky na „otvorenie 
laboratórií“ budú čo najskôr oznámené, 

 prítomných oboznámil s konkrétnym postupom evidovania dochádzky a prekážok  
v dochádzkovom systéme od 1.5.2020 až do odvolania resp. do uvoľnenia opatrení 
v súvislosti s COVID-19, 

 uviedol, že so spôsobom evidencie práce na projektoch budú riaditelia ústavov po úprave 
dochádzkového systému  písomne oznámení,  

 požiadal vedúcich pracovísk, aby informovali svojich kolegov na pracoviskách o rozvrhnutí 
pracovného času minimálne 7 dní vopred, 

 oznámil, že dňa 24.4.2020 bolo dokončené odubytovanie študentov zo ŠD M. Uhra a 
zároveň poďakoval zamestnancom a študentom, ktorí participovali na príprave a realizácii 
tejto náročnej akcie. 

 

Doc. Chlpeková (riaditeľka UPIM): 

 informovala sa na presné definovanie záznamu projektov v dochádzkovom systéme fakulty. 
 

Mgr. Chmelíková, PhD. (vedúca CJHŠ): 

 informovala, že výučba na CJHŠ prebieha bez problémov. 

 

Ing. Buranský, PhD. (riaditeľ UVTE): 

 požiadal o možnosť vstupu do budovy ľahkých laboratórií z dôvodu vykonania údržby 
prístrojov a zariadení, 

 vyslovil požiadavku na vypracovanie usmernenia, podľa ktorého by sa postupovalo pri 
realizácii štátnych skúšok v prípade uvoľnenia opatrení. 
 

 Prof. Čaplovič (riaditeľ UMAT): 

 informoval sa na usmernenie k obnoveniu vedeckovýskumnej a experimentálnej činnosti v 
laboratóriách, spôsob zaznamenávania dochádzky v dochádzkovom systéme pri 
pracovníčke, ktorá je financovaná výhradne z projektu,  

 upozornil na niektoré nevýhody online konzultácií, uviedol, že niektorí pedagógovia nemajú 
k dispozícii dostatočné technické vybavenie na zabezpečenie kvalitnej výučby študentov. 

 

Prof. Soldán (riaditeľ UIBE): 
 požiadal o zabezpečenie včasného otvorenia budovy ťažkých laboratórií, 
 prodekana doc. Čičku požiadal o definovanie spôsobu odovzdávania písomných prác 

študentov, ktorí sa pripravujú na dizertačnú skúšku.  
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Prof. Važan (riaditeľ UIAM): 
 priklonil sa k názoru riaditeľa UVTE Ing. Buranského, PhD. ohľadne priebehu štátnych 

skúšok, 
 požiadal o zaslanie písomného usmernenia o zabezpečení záverečných štátnych skúšok, 
 uviedol, že na UIAM majú implementované vo viacerých predmetoch licencie softvéru  

MATLAB a spýtal sa,  či STU plánuje predĺžiť platnosť predmetnej licencie. 

 

Doc. Riedlmajer (riaditeľ UVPT): 

 informoval o prebiehajúcej komunikácii s firmou Adenso, ktorá bola poverená budovaním 
novej beamline na urýchľovači 6 MV v rámci podnikateľskej činnosti s HZDR-I,  

 uviedol, že na projekte Teaming pokračuje realizácia činností súvisiacich s verejným 
obstarávaním (komunikácia najmä so zahraničnými dodávateľmi) i vedecká činnosť,  

 požiadal o zoznam odmenených na ústavoch za bonitné karentované publikácie. Ak by z 
nejakého dôvodu bol niekto vynechaný, resp. daná publikácia, aby vedeli informovať 
vopred potenciálnych (ne)odmenených,  

 požiadal o súčinnosť s oddelením ZAP a doc. Strémym pre dotiahnutie technickej stránky 
predĺženia zmluvy na postdoktorandské miesto Dr. Sankari Sampath (víza, pobyt a 
cudzinecká polícia). 

 

Bc. Marián  Pavlík (za SČ AS MTF STU):  
 informoval, že za študentskú časť AS MTF STU rozoslali študentom dotazník vo veci kvality 

poskytovania prezenčnej výučby, vyhodnotenie výsledkov prebehne dňa 29.4.2020. 
Uviedol, že väčšina študentov už dostala zadania resp. pozná podmienky absolvovania 
predmetov, avšak upozornil na fakt, že výučba nie je  poskytovaná  všetkými prednášajúcimi 
a cvičiacimi pedagógmi na porovnateľnej úrovni. 

 

Doc. Bílik (za ZR MTF STU): 

 uviedol, že dňa 28.4.2020 sa uskutoční zasadnutie ZR MTF STU, kde budú prerokované 
návrhy úpravy nadtarifnej zložky mzdy zamestnancov fakulty, 

 informoval sa na podmienky vstupu do laboratórií.  
 
K BODU 4  ZÁVER 
Dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. sa poďakoval prítomným členom za účasť  na online 
zasadnutí Kolégia dekana MTF STU a ukončil rokovanie. 
 
Termíny najbližších zasadnutí KD MTF STU: 
 

07.05.2020 13.00 hod. Kolégium dekana MTF STU 

28.05.2020 13.00 hod. Kolégium dekana MTF STU 

 
 
 
 
Zapísala: 27. apríla 2020      Overil: 27. apríla 2020 
 
 
 
......................................      ...............................................  
Ing. Ivona Remenárová      prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.
                                   dekan MTF STU  
  


